
Rada rodičov pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Drážovská 6, 949 01 NITRA 
 

Zápisnica z rady rodičov konanej dňa 10.9.2015 

Počet prítomných: 14 

Hosť: Mgr. Ďurišová – riaditeľka školy, Mgr. Peštová –ospravedlnená. 

Program: 

1. Otvorenie. 

2. Kontrola úloh zo zasadnutia konaného 9.6.2015. 

3. Informácia p. riaditeľky o aktuálnej situácii a plánovaných akciách v škole. 

4. Návrhy a pripomienky z triednych schôdzok. 

5. Diskusia. 

K jednotlivým bodom programu: 

1. Otvorenie rady rodičov predsedníčkou p. Bielikovou, ktorá privítala p. riaditeľku Ďurišovú. 

 

2. Kontrola úloh z predchádzajúcej rady rodičov. 

 

 Požiadavka z bývalej 5.A, na obnovenie konzultácii s rodičmi po triednych rodičovských 

združeniach od 17,30 do 17,45 v zborovni s učiteľmi ostatných predmetov : vyhovené. 

 Triedy, ktoré sa v školskom klube v minulom šk. roku  delili, nebudú v budúcom roku 

rozdelené : vyhovené. 

 Spájanie tried v bývalých prvých ročníkoch : trieda spojená. 

 Dotaz z bývalej triedy 3.A – zakázať používanie mobilných aparátov. Určite bude 

potrebné vyrozumenie a súhlas ostatných rodičov : nie je v kompetencii vedenia školy 

zakázať mobilné telefóny, iba regulovať ich používanie. 

 Viaceré pripomienky k práci učiteľky náboženstva – situáciu už rieši vedenie školy 

s pánom farárom. Budú hľadať spoločné riešenie, aby sa zabránilo odlivu žiakov 

z náboženstva na etiku, ako dôsledok nespokojnosti s prístupom k výuke p. katechétky : 

došlo ku personálnej  výmene u vyučujúcej náboženskú výchovu. 

 Zakúpenie stola pre stolný tenis : preberané minule, bude sa realizovať v ďalšom 

školskom roku : bude zakúpený. 

 Záujem rodičov detí býv. siedmej A triedy o doučovanie už v ôsmom ročníku – priebežne 

sa zisťuje záujem : vyhovené, nebol však dostatok prihlásených detí. 

 Požiadavka na výmenu tabúľ u tých tried, kde to nebolo ešte zrealizované -  podľa stavu 

financií: postupne sa realizuje. 



3. Informácia o aktuálnej situácii a plánovaných akciách školy 

 Prebehlo vymaľovanie tried, spoločných priestorov ako aj školskej jedálne z financií 

Ministerstva školstva. 

 Prebieha zatepľovanie budovy. 

 Ostatné plánované opravy a rekonštrukcie sa zrealizovali podľa plánu. 

 Deň rodiny – plánovaný na 19.6.2015 pre rodičov, žiakov a učiteľský zbor sa uskutočnil. 

Poďakovanie sponzorom, rodičom, ktorí pomohli túto akciu zrealizovať. Ohlasy na 

spomínanú akciu boli len pozitívne. Je snaha zorganizovať podobnú akciu aj tento 

školský rok. 

 

4.  Návrhy a pripomienky z tried 

 

 2.A : poďakovanie za orezanie stromov, ktoré umožnili prísun svetla do triedy. Otázka 

riešenia dodatočného úložného priestoru pre potreby na výtvarnú výchovu. 

 3.A : poďakovanie za vymaľovanie triedy a za opätovné zlúčenie detí v klube. Požiadavka na 

zohľadnenie Mikulášskeho balíčka aj pre deti s celiakiou.  

 3.B : poďakovanie vedeniu školy za zmeny na škole a za spojenie detí v klube. 

 4. A, B :  otázka zrušenia korčuľovania. Informáciu podala ihneď k otázke pani riaditeľka: ak 

bude záujem, bude požiadavke rodičov vyhovené. 

 5.A : poďakovanie vedeniu školy za zmeny na škole. 

 5.B : poďakovanie vedeniu školy za zmeny na škole. Otázka rodičov, či monitor bude 

zohľadňovaný pri prijímacích pohovoroch. Informáciu podala ihneď k otázke pani riaditeľka : 

nie. 

 8.A : otázka rovnakého príspevku pre obe deti. 

 9.A : požiadavka posilniť pred monitormi hodiny SJ a MAT. Pani riaditeľka túto možnosť 

eviduje, treba to v požadovanom období riešiť priamo s ňou. 

 U ostatných tried boli schválené rodičovské príspevky podľa návrhu a nevznikli žiadne 

pripomienky od rodičov na ich prejednanie na Rade rodičov.  

 

5. Diskusia 

 

 Otázka riešenia 2% z daní cez OZ Zobor –komplexnejšia tématika : bude momentálne 

riešené mimo Rady rodičov. O výsledku budú členovia informovaní na najbližšom 

stretnutí. 

 Pani riaditeľka informovala o štátom schválenom príspevku pre žiakov 3. ročníkov na ŠvP 

a 7. ročníkov na lyžiarsky výcvik.  



 Rozpočet rozdelenia príspevkov na šk. rok 2015/2016 – bol prekonzultovaný členmi 

Rady rodičov podľa návrhu pani riaditeľky. Jeho konečná podoba sa bude schvaľovať 

na nasledovnom stretnutí Rady školy.  

 

Nové rozpočtové položky: 

 Projekt „ Educate Slovakia “ sa bude opakovať aj v tomto školskom roku – príspevok na 

realizáciu tohto projektu bude zahrnutý v rozpočte na tento rok. 

 Marketing – propagácia školy. 

 Projekty na spoločné akcie rodičov s deťmi bude tiež pridaná ako rozpočtová položka. 

 

 

 

V Nitre, dňa 10.9.2015 

Zapísala: Ing. Zuzana Ondrovičová                                                     Overila: Mgr. Terézia Bieliková 

 


